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Alle dank en glorie
komen de Levende God toe!

De Manmin Centrale Kerk viert haar 31ste kerkverjaardag in 2013. Tot nu toe, heeft 
de kerk talloze zielen geleid tot de weg van redding, samen met de bijna 10.000 
branche en geassocieerde kerken.

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee heeft de voorziening bereikt voor de eindtijd door 
niet alleen de ontzagwekkende tekenen en wonderen te manifesteren, maar ook de 
krachtige werken van herscheppen net zoals Jezus deed.

De Manmin leden komen samen in het heiligdom, bidden vurig, bereiken de goede 
en mooie harten van de Geest en worden volkomen gevuld met hoop voor het 
Nieuwe Jeruzalem in de Hemel.

Getuigenissen van die leden die vrijgezet werden van ziekten en armoede en die nu 
deelnemen aan het zendingswerk.

Buitengewone regenboog 
(Muan Manmin Gemeente, 27 januari 2011)

GCN TV zender in Het New York Empire 
State gebouw

WCDN’s 10de Internationale Medische 
Conferentie in Mexico (Juni 2013)

Dr. Jaerock Lee’s boeken in 58 talen

Manmin Internationale Seminaries lezing tour in de 
negen Latijnse landen (November 2007)

Ontmoeting met de Peruaanse President Alejandro Toledo 
in het Presidentiele paleis (30 november 2004)

Dr. Jaerock Lee’s Israël Verenigde Campagne 2009 
(6 tot 7 september 2009)

De ligging van het Muan Zoete water 
(Haeje-Myoun, Muan-gun, Jeonnam Provincie)

Het Kanaän Heiligdom in vogelvlucht welke Gods 
glor ie openbaar t en het l icht laat stralen

Dr. Jaerock Lee tijdens de Heilige Geest Wereld 
Explosie Campagne 1992

De 3 0 ste ve r jaardagsv ie r ing van de ke r k , 
voorstelling (7 oktober 2012) 

De Daniël gebedsamenkomst geleidt door Mevr. Boknim 
Lee, President van het Manmin Gebedscentrum

Degenen die getuigden van hun genezing tijdens de 
Manmin Summer Retreat (5 augustus 2013)

Manmin’s aanbiddingdienst uitgezonden via GCN TV 
en het internet en bijgewoond door mensen in 170 landen



Tel: 82-2-824-7107
www.gcntv.org
e-mail: webmaster@gcntv.org

World Christian Doctors Network

Tel: 82-2-818-7039
www.wcdn.org
e-mail: wcdnkorea@gmail.com
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Manmin International Seminary

Tel: 82-2-818-7334
www.manminseminary.org
e-mail: manminseminary2004@gmail.com

URIMBOOKS

Tel: 82-70-8240-2075
urimbooks.com
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“[Liefde] kwetst niemands gevoel, zij zoekt zichzelf niet, zij wordt niet verbitterd, zij rekent het kwade niet toe.” (1 Korintiërs 13:5)

Liefde wordt niet verbitterd

Sommige mensen worden gemakkelijk boos wanneer 
dingen niet zo goed gaan als zij willen. Om zo’n gevoelens 
te laten zien aan de buitenkant is verbitterd worden.

Liefde maakt het hart van mensen positief. Aan de andere 
kant, kwetst boosheid iemands hart en maakt het hart 
negatief. Het maakt het hart ook duister. Dus, wanneer u 
boos wordt, kunt u niet in de liefde van God verblijven en zal 
uw geestelijke groei langzaam gaan.

Door ervoor te zorgen dat Gods kinderen boos worden, is 
de vijand, de duivel in staat om hen te laten struikelen. De 
grootste valkuil die de vijand, de duivel opzet voor Gods 
kinderen zijn haat en boosheid.

Wat zouden wij dan moeten doen om geestelijke liefde te 
hebben dat niet verbitterd is, en om in staat te zijn om glorie 
te geven aan God als Zijn kinderen?

1. Verschillen tussen het tonen van rechtvaardige 
verontwaardiging en verbitterd / boos zijn

Verbitterd zijn, betekent niet gewoon boos worden, 
schreeuwen, vloeken en gewelddadig worden. Wanneer uw 
gezicht verwrongen is, wanneer uw uitdrukking veranderd, 
en wanneer uw manier van spreken kortaf wordt, zijn dat 
allemaal delen van het handelen uit bittterheid. Ondanks dat 
de mate in elk geval anders is, is het de uiterlijke uitdrukking 
van de haat en slechte gevoelens in het hart. Maar het 
betekent niet dat we zomaar kunnen oordelen of veroordelen 
wanneer iemands verschijning veranderd, denkende dat hij 
boos is. Alleen God kan de harten precies lezen en niemand 
anders.

In Matteus hoofdstuk 21, verdreef Jezus degenen weg 
uit de tempel die dingen aan het verkopen waren. Op dat 
moment, waren mensen geld aan het wisselen aan de tafels, 
of vee aan het kopen of verkopen van of aan mensen die naar 
de Tempel van Jeruzalem kwamen voor het paasfeest.

Jezus was zo zacht dat Hij geen ruzie maakte noch 
schreeuwde en zelfs Zijn stem kon niet worden gehoord in 
de straten. Maar terwijl Hij de situatie in de Tempel zag, 
nam Hij een volkomen andere houding aan. Hij maakte een 
zweep van touwen en verdreef het vee. Hij keerde de tafels 
van de geldwisselaars om en de duivenverkopers.

Wanneer wereldse mensen deze Jezus zagen, hebben 
ze misschien gedacht dat Hij boos was. Maar in die 
tijd, was het niet zo dat Hij boos was, maar Hij had 
rechtvaardige verontwaardiging. Hij liet hen beseffen dat 
de onrechtvaardige vervuiling van de Tempel van God niet 
aanvaardbaar was, ondanks dat het bedoeld was om een goed 
doel te dienen. Dit soort van rechtvaardige verontwaardiging 
is het resultaat van de liefde van God, die liefde vervolmaakt 
met Zijn gerechtigheid.

Zoals gelezen in Marcus hoofdstuk 3, op de Sabbat, 
ontmoette Jezus een man in de synagoge die een 
verschrompelde hand had. Mensen keken naar Hem om te 
zien of Hij de man zou genezen op de Sabbat, zodat zij Hem 
konden beschuldigen van het overtreden van de Sabbat. Op 
dat moment, kende Jezus de harten van de mensen en vroeg, 
“Is het geoorloofd op de sabbat goed te doen of kwaad te 
doen, een leven te redden of te doden?” (Marcus 3:4) Toen 
waren ze sprakeloos.

In die dagen, probeerden slechte mensen om Jezus, die 
alleen maar goede werken deed, te oordelen en te doden. 
Dus, soms bestrafte Jezus hen met sterke uitdrukkingen. Dat 
kwam omdat Hij wilde dat ze het zouden beseffen en zich 
zouden bekeren van de zonden. Op dezelfde manier kwam 

de rechtvaardige verontwaardiging die Jezus toonde aan de 
Farizeeërs en Schriftgedeelten voort uit Zijn liefde die hen 
wakker wilde maken en hen wilde leiden naar het leven. Dit 
is hoe verbitterd worden en rechtvaardige verontwaardiging 
verschillend zijn. Alleen wanneer iemand geheiligd wordt 
en in het geheel geen zonden meer heeft, kunnen zijn 
bestraffi ngen en terechtwijzingen leven geven aan de zielen.

2. Waarom worden mensen verbitterd / boos?
De reden waarom mensen verbitterd / boos worden, is ten 

eerste omdat de anderen niet overeenstemmen met hun eigen 
gedachten en harten. Een ieder van u heeft een ander hart 
en andere ideeën omdat we opgevoed zijn in verschillende 
omgevingen, milieus, en onderwijzingen. Uw etikette 
of standaard van oordeel zijn allemaal van persoon tot 
persoon verschillend. Maar wanneer u wilt dat anderen zich 
aanpassen aan uw standaards, zult u niet kunnen voorkomen 
dat u moeilijke gevoelens hebt.

Een andere reden is omdat anderen u niet gehoorzamen. 
Wanneer u een leidinggevende bent of u denkt dat u beter 
in iets bent, wilt u misschien dat anderen u gehoorzamen. 
Natuurlijk is het normaal voor ondergeschikten om respect 
te hebben voor hun leidinggevenden en de bevelen te 
gehoorzamen in de hiërarchie van autoriteit, maar het 
is niet goed om hen tot gehoorzaamheid te dwingen. 
Wanneer de leidinggevende alleen dwang gebruikt om zijn 
ondergeschikten zijn ideeën te laten volgen, zonder hun 
ideeën in acht te nemen, is dat niet goed. 

Wanneer mensen gekwetst of oneerlijk behandeld worden, 
kunnen zij verbitterd worden. Wanneer iemand een grief 
heeft tegen hen zonder enige reden; wanneer zij nadeel 
lijden; wanneer hun ondergeschikten niet werken zoals zij 
willen, of hen instrueren om te doen; en wanneer zij dwaze 
taal horen van anderen of beledigd worden; zijn dit allemaal 
dingen waardoor zij gemakkelijk verbitterd / boos worden. 

Voordat mensen eigenlijk verbitterd worden, komen er 
slechte gevoelens in hun harten naar boven. De woorden 
of daden van anderen stimuleren hun gevoelens eerst en 
dan komen de gevoelens van boosheid naar buiten toe. Dat 
komt, wanneer uw gevoelens geraakt zijn, dat betekent dat 
u op het punt staat om verbitterd te worden. Maar wanneer 
wij verbitterd worden, kunnen wij niet in de liefde van God 
verblijven en zal het een negatieve invloed hebben op onze 
geestelijke groei. We kunnen niet in de waarheid worden 
veranderd zolang we deze boze gevoelens vasthouden.

3. De gevolgen van degenen die verbitterd worden
In het geval van Elisa, ontving hij een dubbel deel van de 

inspiratie van zijn leraar, Elia, en verrichtte ook meer werken 
van Gods kracht. Hij zegende een vrouw die geen kinderen 
kon krijgen, met het krijgen van een baby, wekte de doden 
op, genas melaatsheid, en versloeg de vijandige legers met 
gebed. Hij toonde de ontzagwekkende kracht van God. Maar 
Elisa stierf aan een ziekte ondanks zijn grote werken die hij 
had gedaan tijdens zijn leven. Wat was de reden?

Er deed zich een voorval voor, toen Elisa op weg was naar 
Bethel. Jongeren vanuit de stad kwamen en spotten met hem 
en hoonden met hem zeggende, “Kom op kaalkop; kom op 
kaalkop!” in 2 Koningen 2:23, omdat Elisa maar een beetje 
haar had en niet bepaald een aantrekkelijke verschijning 
had. Hij vertelde hen vriendelijk om dit niet meer te doen, 
maar ze hoonden hem des te meer. Toen hij het niet langer 
kon verdragen, vervloekte hij hen. Toen kwamen er twee 
berinnen uit het bos en in een moment, verscheurden zij de 
42 jongelingen.

Dit incident deed zich voor door de wrede bespottingen 
van de jongelingen, maar het liet ook zien dat Elisa slechte, 
boze gevoelens in zijn hart had. Dit voorval is verwant met 
zijn sterven aan een ziekte. Dit geeft aan dat wij als Gods 
kinderen niet verbitterd moeten worden. Het is net zoals 
Jacobus 1:20 zegt, “want de toorn van een man brengt geen 
gerechtigheid voor God voort.”

4. Om niet verbitterd te worden
Een bron verkrijgt meer opgeslagen energie en kracht, 

wanneer het wordt samengedrukt, dan “springt het op” 
wanneer het plotseling vrij komt. Evenzo, wanneer wij onze 
boosheid inhouden, kunt u door een crisismoment gaan, maar 
uw boosheid zal op een dag exploderen. Om niet verbitterd 
te raken, moet u de slechte gevoelens verwerpen, welke het 
hart toestaan om verbitterd te worden. Het is niet het gevoel 
verdringen, maar het is afrekenen met alle slechte gevoelens, 
en geen enkel daarvan onderdrukken, en goedheid en liefde 
opbouwen in onze harten.

Natuurlijk, kunnen wij niet eenvoudig alle slechte 
gevoelens verwerpen en onze harten vullen met goedheid 
en liefde in een nacht. We moeten het voortdurend, elke dag 
proberen. Ten eerste, wanneer wij een uitdagende situatie 
tegenkomen, moeten wij onszelf trainen om niet boos te 
worden. In zo’n situatie, spoor ik u aan om de tijd te nemen 
om na te denken over wat voor soort voordeel u verkrijgt 
door boos te worden. Zodat u er later geen spijt over hoeft te 
hebben en u zich niet hoeft te schamen.

Wanneer wij geduldig verdragen om de geestelijke liefde 
te bereiken door de hulp van de Heilige Geest, zullen wij 
later in staat zijn om de slechte gevoelens die ons verbitteren 
ter verwerpen. De frequentie van verbittering zal afnemen 
van tien keer naar negen, acht, en zo verder. Later, zult 
u alleen nog maar vrede in uw gedachten hebben, zelfs 
wanneer iemand u een moeilijke tijd bezorgd.

Geliefde broeders en zusters. Bent u geduldig voor 
broeders in het geloof, zelfs in een situatie die u kan irriteren 
in de gemeente, maar wordt u snel boos thuis of op het werk? 
God verblijft niet alleen in de gemeente! God neemt ons als 
Zijn tempel en blijft altijd in ons. Hij doorziet elke gedachte 
van elk persoon en het denken overal, en ten alle tijden. Ik 
bid in de naam van de Here, dat u glorie zult geven aan God 
met heilige woorden en daden.

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee
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De aangeboren menselijke persoonlijkheid
kunnen we het veranderen?

Vele mensen zeggen dat ze de echte natuur van hun persoonlijkheid niet kunnen veranderen en houden halsstarrig eraan vast 
zonder te veranderen. Natuurlijk, heeft ieder persoon een ander karakter, en we kunnen niet zeggen dat dit of dat karakter beter is.
Maar de persoonlijkheid van sommige mensen is opmerkelijk anders zodat het moeilijkheden voor anderen teweegbrengt, 
vrede verbreekt, en resulteert in communicatie problemen met anderen. Zelfs onder christenen, hebben sommigen moeilijke 
tijden vanwege de eigenaardigheden in hun karakter. Veronderstel dat één persoon alles snel en impulsief doet en de andere is 
heel langzaam en overweegt zijn werk. Als zij van elkaar willen dat ze hun eigen manier volgen tijdens het werk, is een confl ict 
onvermijdelijk. Ook, wanneer iemand negatieve manieren van denken heeft of ze zijn te introvert, kunnen zij niet in staat zijn om 
hun eigen beperkingen te overwinnen en veroorzaken moeilijkheden voor anderen. Dus, wanneer zij vasthouden aan hun eigen 
persoonlijkheid zal het een kader worden.
Wat zouden we dan moeten doen om het zelf-kader van persoonlijkheid te vernietigen? De Geest zal ons het besef geven over 
wat voor soort kader van persoonlijkheid we hebben, wanneer we bidden en erover mediteren. We kunnen een God-welgevallige 
persoonlijkheid hebben en het hart van de Geest bereiken wanneer we handelen met de waarheid als standaard, niet vanuit een 
persoonlijke standaard.
Laat ons eens de drie soorten van kaders van persoonlijkheid hier doorvorsen

Zelfs wanneer wij in nederigheid handelen, zouden wij onderscheid moeten 
kunnen maken tussen de situatie waarin we moeten afrekenen en de situatie waarin 
we een stap terug moeten nemen. Wanneer wij wat werk doen, moeten wij niet 
denken dat we niet goed genoeg zijn om het werk te doen. We zouden eerder 
vrijmoedig het werk moeten volbrengen met vertrouwen in Gods liefde en hulp. 
Dat komt omdat in sommige situaties wij vrijmoedig zouden moeten komen en met 
het werk moeten afrekenen door getrouw te zijn aan het koninkrijk van God.

Degenen die een kader van zelfvernedering hebben nemen aan stap terug en 
zeggen, “Ik ben niet een persoon die de leiding neemt, en ik heb niet dat soort 
van persoonlijkheid.” Ze mijden het nemen van verantwoordelijkheid en zeggen, 
“Ik wil anderen die beter zijn dan ik, en er meer naar verlangen om het te doen.” 
Sommigen zijn zo geworden door de persoonlijkheid die ze hebben geërfd, 
maar in sommige gevallen, hebben ze zelfs zo’n kader ontwikkeld. In andere 
gevallen, hebben ze misschien een stoutmoedigheid en passie gehad, maar zijn ze 
geïntimideerd door de langdurige beproevingen en handelen ze niet langer in hun 

eerste stoutmoedigheid.
Sommige mensen zeggen dat ze niet op de rots van geloof staan of dat ze nog niet 

in de geest zijn en denken dat ze niet de leiding kunnen nemen in het volbrengen 
van Gods werken en ze plaatsen lijnen om hun eigen gemaakte beperkingen te 
markeren. Ze hebben de neiging om alleen maar in een te krimpen en een stap 
terug te nemen. Voor hen om op te groeien in de geest, moeten zij om Gods kracht 
vragen om getrouw te werken en meer actief te zijn. Onze God van liefde zal met 
ons werken wanneer wij ons best doen om in alles te gehoorzamen, zelfs wanneer 
wij niet op de rots van geloof hebben gestaan en nog in de Geest moeten komen.

Deuteronium 6:5 zegt: “ Gij zult de HERE, uw God, liefhebben met geheel 
uw hart en met geheel uw ziel en met geheel uw kracht.” Zelfs wanneer u iets 
overneemt, wat niet lijkt te passen bij u, als u probeert uw plicht met liefde voor 
God te vervullen, zult u in staat zijn om uw persoonlijkheid te overtreffen en een 
groter werk volbrengen. Wanneer u een keer en twee keer probeert, zult u het 
overwinnen met de God-gegeven vrijmoedigheid.

Sommigen die het kader van negatief denken hebben, hebben eerder de 
neiging om te praten over zorgen of problemen zonder te het beseffen, dan een 
geloofsbelijdenis te geven of gelukkige woorden te spreken. Ze kunnen geen 
genade geven aan anderen en ze kunnen geen deugdzame waardigheid laten zien 
aan anderen. Wanneer zij fouten maken of de gevoelens van anderen kwetsen, 
proberen zij niet om de relatie te herstellen door vergeving te vragen of hen te 
behagen. Maar ze nemen alleen een stap terug van de situatie en doen niets.

Ze hebben zulke zorgen en wanhoop in hun persoonlijkheid, en worden dus 
gelimiteerd ondanks dat ze God vertrouwen en Hem liefhebben. Er is echter 
niets onmogelijk voor God, dus als wij handelen in vertrouwen in God kan iets 
wat onmogelijk is, mogelijk gemaakt worden en zelfs nog beter.

Wanneer we werkelijk God vertrouwen en liefhebben, zouden wij Hem 

in alles dank moeten geven, de liefde van God voelen, en ons te allen tijde 
verheugen. Maar degenen die de kader van negatieve persoonlijkheid hebben, 
hebben zorgen in hun harten ondanks dat ze zeggen dat ze dankbaar zijn en zich 
verheugen. Wanneer zij moeilijkheden ondergaan, proberen zij die met geloof te 
overwinnen, maar ze hebben een moeilijke tijd met de gedachte, “Wat als dingen 
nu fout gaan?” Zelfs wanneer er iets goeds gebeurt, worden zij overvallen met 
een serie van negatieve gedachten zoals, “Wat als het toch verkeerd gaat?” en 
dan verliezen ze de vreugde en dankbaarheid in hun harten.

Daarom, zouden zij moeten proberen om de liefde van God te voelen, 
dankbaar te zijn in alle dingen en te wandelen in geloof door gebed tot God. 
Dan, zullen hun harten en gedachten worden veranderd in het positieve 
(Filippenzen 4:6-7).

Iemand die introvert is drukt zich niet gemakkelijk uit. Het kan geërfd zijn 
vanaf de geboorte, maar het kan ook ontstaan zijn door een trauma dat ze 
hebben ervaren in hun leven. Bijvoorbeeld, wanneer zij in het verleden ernstig 
teleurgesteld zijn in iemand, vinden zij het heel moeilijk om zichzelf uit te 
drukken en de waarheid te vertellen over hun gevoelens. Ze willen ook niet 
hun eigen tekortkomingen aan anderen laten zien, en proberen die te verbergen, 
welke er voor zorgt dat er een kader wordt ontwikkeld. 

Ondanks dat degenen met een introverte persoonlijkheid geen ongemak 
hebben naar anderen toe en vriendelijk handelen, vanwege zulke kaders in hun 
persoonlijkheid, kunnen zij anderen niet dat aangename gevoel geven. Zelfs al 
doen zij geen kwaad, zij kunnen geen genade geven of deugdzame vrijgevigheid 

laten zien en liefde geven aan anderen. Soms belemmerd de persoonlijkheid 
hun geestelijke groei alsook geven zij anderen een ongemakkelijk gevoel. 
Ze hebben misschien een gebrek aan de mogelijkheid om de gevoelens van 
anderen te benadrukken en zijn niet in staat om effectief hun gevoelens te 
communiceren aan anderen. Zulke mensen delen hun harten niet en zijn zelfs 
niet geïnteresseerd in de harten van anderen. Hoe kunnen zij dan de kaders van 
persoonlijkheid vernietigen, veranderd worden en geestelijk worden? Ze moeten 
het kader verbreken en aandacht schenken aan en de harten, posities en situaties 
van anderen in acht nemen. Ze moeten anderen koesteren met breder inzicht en 
harten en met liefde en deugdzame vrijgevigheid. Dan kunnen zij geestelijke 
mensen worden, zoals God het wil.

Om de kaders van negatief denken te vernietigen

Om het introverte kader te verbreken

Om het kader van zelfvernedering te vernietigen

We moeten anderen met liefde en deugdzame vrijgevigheid en een open 
denken koesteren

We zouden in alles dank moet geven, de liefde van God voelen en ons ten 
alle tijden verheugen

We zouden ons best moeten doen in alles met gehoorzaamheid
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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 “Gods liefde voor de mensen
in India is eindeloos”

Oudste Celliah Ebenezer (President van de Industriële medewerkers gebedsgemeenschap, Chennai in India)

Ik ben geboren in een rijke christelijke familie in 
Madurai District in India, in de staat van Tamil Nadu. Ik 
hield ervan om veel te sporten en wilde een worstelaar 
worden. Maar mijn ouders’ onderwijzingen van goedheid 
en hun voorbeeldig leven hebben mij geleid tot het 
toewijden van mijzelf aan de Here.

Ik had een groot ventiel productie bedrijf, Greenfield 
Bouwkunde, en verrichtte mijn bediening door te 
dienen als President van de Industriële werknemers 
gebedsgemeenschap. We hebben fi nancieel de plaatselijke 
voorgangers en zendelingen ondersteunt en bekende 
predikers geholpen van het buitenland om campagnes te 
houden in Chennai.

Ik werd er zeker van dat Dr. Jaerock Lee een echte 
dienstknecht van God is door zijn India Verenigde 
Campagne in 2002

Op een dag in 2002, hoorde ik van een kennis van mij, 
Pastor Owen Roberts, dat er een campagne zou gehouden 
worden met Dr. Jaerock Lee, als spreker. Ik werkte als 
voorzitter van het Publiciteitscomité van de Campagne en 
publiceerde de campagne door vele verschillende soorten 
van media, inclusief TV en kranten.

Dr. Lee’s India Verenigde Campagne 2002 trok in het 
totaal 3 miljoen mensen aan. Het maakte geschiedenis 
in het Indiase christendom en verheerlijkte God op grote 
wijze. Ondanks dat er vele verschillende soorten van 
moeilijkheden en verstoringen kwamen van anderen, 
waren zij allen in het voorbereidingsproces voor Gods 
zegeningen.

Vooral, Tamil Nadu had het verbod opgelegd van 
gedwongen bekeringen, net voor de Campagne. Het was 
een test van groot geloof, niet alleen voor de voorgangers 
die de campagne voorbereidden, maar ook voor vele 
Christenen. Er leek geen andere keuze op te zitten, dan 
op te geven; Dr. Lee ging echter verder met de campagne 
enkel met geloof.

Het gevolg was onvoorstelbaar; de krachtige werken 
van God, tekenen en wonderen vloeiden en talloze zielen 
namen de Here aan en ontvingen genezing door Dr. Lee’s 

boodschappen en gebed. Ze gaven God de glorie. Ik zag 
dat de campagne verder ging door de handen van Gods 
absolute hulp. 

De Manmin Bediening in India werd georganiseerd 
om het heiligheid evangelie te verspreiden en de 
krachtige werken

Na de campagne, kreeg ik standvastiger geloof en 
werd ik nog vuriger om het evangelie te verspreiden. 
Uiteindelijk, werd de Manmin Bediening in India 
georganiseerd met Pastor Joseph Han, die diende in 
de Chennai Manmin gemeente. Vanaf dat moment, 
hebben wij het heiligheid evangelie verspreid en de 
kracht van God, door Voorgangers seminaries te houden 
die gehouden worden door De Chennai Industriële 
werknemers gebedsgemeenschap. Sinds ik voor de Here 
werkte, heb ik zegeningen in mijn zaak ontvangen en heb 
ik mijn bediening nog actiever uitgeoefend. 

Ik heb twee keer de Manmin Centrale Gemeente 
bezocht, en heel veel genade ontvangen. Terug thuis, heb 
ik het nieuws over de kerk overgebracht, de geestelijke 
boodschappen van Dr. Lee, en zijn boeken gegeven 
aan mijn familie en kennissen. Als gevolg, verlangden 
mijn neven ernaar om de Manmin Centrale Gemeente te 
bezoeken – de scene van kracht.

Ik was opnieuw verbaasd door Dr. Lee’s kracht 
tijdens de 2013 Manmin Summer retreat

In augustus 2013, nam ik deel aan de Manmin Summer 
Retreat 2013 en ervoer de ontzagwekkende kracht van 
God. Op 5 augustus om 19.30 u. begon de seminarie. 
Nadat het Manmin team een special voorstelling gaf, en 
terwijl de presentator de spreker aankondigde, begonnen 
er eerst enkele regendruppels te vallen. Daarna begon het 
te regenen. Dr. Lee bewoog niet, zelfs niet in de regen, en 
ook de leden niet.

Op dat moment kwam de India Verenigde Campagne 
2002 terug in mijn gedachten en werd ik vervuld met 
onuitsprekelijke emoties. Dit kwam omdat toen in die 
tijd, Dr. Lee in de hevige regen preekte tijdens de derde 
dag van de campagne. Op dat moment, was het een zegen 
omdat de mensen in Chennai gedurende tien maanden 
hadden geleden onder water tekort. Om die reden, bleven 
de aanwezigen actief luisteren naar de boodschap met 
blijdschap, eerder dan dat ze weg wilden gaan. Na zijn 
prediking, bad hij voor de zieken op het podium en velen 
getuigden van hun genezing door het gebed voor de 
zieken. Vele mensen keken naar de gebeurtenis op TV en 
kwamen naar de campagne die de volgde dag verder ging 
en het was zo druk met ontelbare mensen.

 De herinneringen kwamen in mijn gedachten, en ik 
werd vol van verwachting met een gedachte “Wat voor 
soort zegeningen zal aan ons gegeven worden?” Ik keek 
naar Dr. Lee vol aandacht. Na de introductie van de 
presentator, bad Dr. Lee vrijmoedig tot God. “Regen stop. 
Wolken met regen, ga uiteen! Lucht wordt open en sterren 
verschijn!” Toen begon de seminarie.

Niet lang daarna, gingen de zwarte wolken uiteen, 

stopte de regen, de blauwe lucht was open, en de sterren 
verschenen. God zond een koele wind naar ons en 
droogde onze natte kleren. Halleluja! Na de boodschap, 
bad Dr. Lee voor de zieken en de aanwezigen. Vele 
mensen werden genezen van allerlei soorten van ziekten 
en gaven getuigenissen. Mijn neven werden ook genezen, 
wat mij diep aanraakte.

Door gebed werd Pastor Victor Selvan genezen van 
een 22-jarige ziekte en Pastor Simon werd genezen 
van hoge bloeddruk, welke hem gedurende vier jaar 
had gekweld

Pastor Victor Robinson Selvan (Zion Garden 
Assemblies of God Church) ontving veel genade door het 
lezen van de getuigenissen van Dr. Lee in het boek Het 
Eeuwig Leven Smaken Voor De Dood en hij keek elke 
dag naar GCN TV. Gedurende 22 jaren had urinezuur 
(proteïne afval) zich opgestapeld in zijn kniegewrichten, 
waardoor ze altijd opgezwollen waren; door jicht en de 
ernstige pijn veroorzaakte dat veel problemen voor hem. 
Hij moest ook zijn lichaamsconditie controleren door 
groenten te eten omdat vlees zoals kip en rund meer uraat 
in zijn lichaam maakte en ervoor zorgde dat zijn benen 
nog meer opzwollen.

Maar toen hij Dr. Lee’s gebed met geloof ontving, 
was zijn pijn weg. Hij ging van en op de trappen lopen 
zonder pijn en hij was in staat om rund en kip te eten 
zonder problemen. Hij had helemaal geen pijn meer. 
Pastor Sathya Moothy Simon Paul (Jesus Comforts 
Ministry) werd genezen van een vierjarig probleem van 
hoge bloeddruk en werd meer verzekerd door de Manmin 
Bediening met dank aan God.

Ik heb talloze buitenlandse voorgangers ontmoet, 
maar degene die ik het meeste respecteer en lief heb is 
Dr. Jaerock Lee. Vele voorgangers en gelovigen in India 
herinneren nog steeds Dr. Lee en zijn campagne en ze 
spraken erover. Ik geef alle dank en glorie aan God, die 
verlangt dat alle mensen worden gered, dat Hij van meer 
dan 1,2 miljard zielen houdt in India, en hen de ware 
herder doet ontmoeten.

De kracht van het Zoete water van Muan… Oudste 
Ebenezer, zijn neven samen met:
(van links naar rechts – Pastor Simon, Rev. Daniel Allen 
Robinson en zijn vrouw, Oudste Ebenezer, Pastor Victor 
Selvan)


